
Betreft: Schriftelijke vragen over financiële situatie bij de OSG 

 

 

 

Onlangs heeft de fractie van GroenLinks in het vragenkwartier vragen gesteld over onrust bij de OSG 

nav aankondigen over financiële tekorten en mogelijke bezuinigingen. 

De wethouder heeft ons toen op het hart gedrukt dat het om een financieel gezonde organisatie gaat 

en dat er geen onrust is.  

Nu lazen we gisteren in Tubantia dat met het wegvallen van de coronagelden wel degelijk financiële 

problemen zijn ontstaan bij de OSG. 

 

• Daarom hebben we nu aanvullend op onze mondelinge vragen enkele vervolgvragen aan het 

college; 

• Heeft de wethouder onze vraag ten tijde van het vragenkwartier niet goed begrepen? 

• Heeft het college inmiddels van de OSG informatie ontvangen over de financiële nood 

• Had de scholengemeenschap eerder maatregelen moeten nemen om op de te verwachte 

stopzetting van de coronagelden te anticiperen? 

• Kunnen wij als raad iets betekenen voor de OSG? 

 

Met vriendelijke groeten namens de fractie van GroenLinks, 

Elske Mooijman 

 


